N.3 班親子長洲文化一日遊 Cheung Chau one-day cultural tour for N.3's parents and children

2024-2025年度

班級(Class): N.3

參觀地點(Location):長洲 Cheung Chau

活動目標(Target)





- 1. 幼兒能認識長洲傳統文化-太平清醮。
- 2. 幼兒和家長認識製作平安包的方法,一起親手製作寓意吉祥的平安包。
- 3. 透過活動提供親子互動,促進親子關係。
- 1. To understand the traditional culture of Cheung Chau Bun Festival.
- 2. To learn how to make Ping-on buns, and work together to make Ping-on buns with auspicious meanings.
- 3. To provide parent-child interaction through activities and promote parent-child relationship.

活動簡介(Activity Overview)

為了讓幼兒和家長認識「太平清醮」的起源和特色,本校於 2025 年 3 月 21 日(星期五)帶 領 N.3 幼兒和家長前往長洲,一起參加平安包製作工作坊,並透過參觀長洲戲院内不同設 施和品嚐長洲特色小食,認識長洲的歷史背景,體驗長洲居民的生活。

In order to let children and parents understand the origin of the traditional culture of Cheung Chau Bun Festival, our school took N.3 children and parents to Cheung Chau on March 21, 2025 (Friday) to participate in a Ping-on buns making workshop. By visiting different facilities in the Cheung Chau Cinema Multicultural Park and tasting Cheung Chau specialty snacks, they learned about the historical background of Cheung Chau and experienced the life of Cheung Chau residents.

